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Vragen van het lid Cqörüz (CDA) aan
de ministers van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties en van Justitie
over de Amsterdamse wijk de Bijlmer.
(Ingezonden 7 oktober 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
programma NOVA1, waarin werd
bericht over de Amsterdamse wijk de
Bijlmer, waar het een wildwest schijnt
te zijn van een niet te stoppen geweld
(in één jaar 22 schietincidenten
waarvan drie met dodelijke afloop) en
waar een vuurwapen als beste
oplossing zou worden gezien ter
verdediging?

2
Hoe kijkt u tegen de gemelde
problematiek aan?

3
Wat heeft u ondernomen of gaat u
ondernemen om het geweld te
stoppen?

4
Wat is er aan extra bevoegdheden al
ingezet om het geweld en wapenbezit
tegen te gaan?
Zijn er noodverordeningen/
noodmaatregelen uitgevaardigd?

5
Waarom registreert de politie alleen
op «voltooide levensdelicten» en niet
op (uitsluitend) schietincidenten? Zou
registratie op schietincidenten
wellicht aan te bevelen zijn om inzicht
te krijgen in het aantal en de

omstandigheden van
schietincidenten?

6
Hoeveel wijkagenten krijgt de Bijlmer
van de 500 extra wijkagenten, die dit
kabinet heeft toegezegd?

7
In hoeverre spelen rapteksten een
agressie bevorderende rol in het
geweld in de Bijlmer? Kunnen de
teksten worden gezien als een vorm
van «aanzetten tot haat, discriminatie
en geweld»?

8
Wat wordt er uitgegeven aan
jongerenwerk in de Bijlmer? Bestaat
er zicht op de effectiviteit?

9
Is er in de Bijlmer een dadergerichte
aanpak?

10
Wat valt er te zeggen over de nazorg
na een detentieperiode? Bestaat er
inzicht in de resultaten?

11
Is/wordt er gebruik gemaakt van
mobiele politieposten?

1 NOVA, 3 oktober 2009.
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